
Commissie M&B 9 mei 2022 
Rondvraag gedeputeerde Olthof (agendapunt 8)

Mevrouw Van Geffen (Liberaal Noord-Holland) n.a.v. bijgevoegd artikel uit de Lexis van 2 mei 2022 
over de botsbrug N242

• Wat is de stand van zaken rond de planvorming van de N242?
• Prorail wil nu gaan werken met borden om vrachtwagens eerder voor de lage brug te 

waarschuwen - er staan toch al borden die men negeert, wat maakt dat eerdere 
plaatsing van borden dan wel zou helpen? Gelooft de gedeputeerde in die oplossing?

• Een hoogteportaal zou niet werken volgens Prorail omdat vrachtwagens dan geen 
alternatieve route meer hebben om uit te wijken. Dat is natuurlijk waar maar het lost 
wel op dat ze niet tegen de brug zelf aanbotsen - botsingen die steeds leiden tot 
hinder in het treinverkeer. Dat is toch ook een belangrijke zaak? Graag de visie van 
de gedeputeerde hierop.


